

Lenovo (Hong Kong) Limited Lenovo 香港

23/F, Lincoln House, 979 King's Road, TaiKoo Place, Quarry Bay, Hong Kong
Tel: (852) 2590 0228
Fax: (852) 2516 3837
Website: <https://techtoday.lenovo.com/hk/en/solutions>
Email Address: info@lenovo.com

香港鰂魚涌英皇道 979 號太古坊林肯大廈 23 樓
電話：(852) 2590 0228
傳真：(852) 2516 3837
網址：<https://techtoday.lenovo.com/hk/en/solutions>
電子郵件：info@lenovo.com

Senior Management

Ms. Fan Ho General Manager, Hong Kong and Macau, Lenovo
Mr. Jonathan Cheng Head of Strategy & Sales, Hong Kong and Macau, Lenovo

高層管理人員

何一凡女士 Lenovo 香港及澳門區總經理
鄭肇緯先生 Lenovo 香港及澳門區策略及業務主管

Business Activities

We deliver a full portfolio of PCs and tablets, monitors, accessories, smartphones, smart home and smart collaboration solutions, augmented and virtual reality (AR/VR), commercial Internet of Things (IoT), software, services, and smart infrastructure data center solutions around the world. Since 1995 we have shipped more than half a billion PCs, and we make three devices every second. Our Lenovo Neptune™ water-cooling technology for high performance computing (HPC) environments has made us the #1 provider of systems on the global TOP500 supercomputer list. Lenovo has been included as one of the initial members of the new Hang Seng TECH Index, making us one of the 30 largest qualifying tech companies currently on the Hong Kong Stock Exchange.

業務概況

我們在全球各地提供個人電腦、平板電腦、顯示屏、配件、智能手機、智能家居及智能協作方案、擴增 / 虛擬實境 (AR/VR) 方案、商用物聯網 (IoT)、軟件、服務，以及智能基建數據中心全系列解決方案。自 1995 年起，我們付運了超過 5 億台個人電腦，我們平均每秒製造 3 台個人電腦。我們專為高性能運算環境而設的 Lenovo Neptune™ 水冷技術，讓我們成為全球 500 大超級電腦名單的首屈一指供應商。Lenovo 已獲納入為全新恆生科技指數成份股，使我們成為香港交易所中 30 家最大合資格科技企業之一。